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歡迎來到這個博物館! 我們這個月所舉辦的特展是關於來自不同

國家的古老機械，你可以發現一百年前，機械輔助人們的方式。德國

人如何製造他們的第一部車子? 我們的祖先如何使用他們的農具?美

國人什麼時候開始試著製造他們的飛機?以及西班牙人什麼時候在他

們的工廠製造舒適的鞋子?你將會找到答案。在這趟機械歷史之旅後，

可以到這樓層的咖啡店享用一下我們的咖啡! 

 

特展   special display 
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Welcome to this museum! This month, we are having a special display 

about old machines from different countries. You can find the ways that 

machines were used to help people one hundred years ago. How did the 

Germans make their first car(s)? How did our ancestors use their farming 

tools? When did the Americans start to try to make their planes? And when 

did the Spanish make comfortable shoes in their factories? You will find 

the answers. After this trip of the machine history, enjoy our coffee in the 

coffee shop of this floor.     

 

    


